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                                           P R O T O K Ó Ł   Nr XIII/07  
 
XIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 27 lipca 2007 roku w 
sali sesyjnej Urzędu Gminy Rewal.  
 
 

 O godzinie 10.07 prowadząca obrady  Przewodnicząca Rady radna 
Joanna Drzewińska – Dąbrowska stwierdziła, iŜ aktualnie w posiedzeniu 
zgodnie z listą obecności uczestniczy10 radnych co przy ustawowym składzie 
Rady -  15 osób -   stanowi  wystarczające quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady 
radnych oraz zaproszonych gości w tym Wicestarostę P. K.T. Oświęcimskiego.  

Następnie  poprosiła zebranych o powstanie i uczczenie minuta ciszy pamięć 
Polaków poległych w katastrofie drogowej pod Greneble.    
 

Ad. 2. Protokół z ostatniej XII sesji bez odczytywania przyjęto – za 
przyjęciem 9 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu  – głosowało 10 
radnych.  

 
Ad. 3. ZłoŜenie ślubowania przez nowo wybranego radnego.  

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącego Gminnej Komisji 
Wyborczej P. Sz. Jędrzejowskiego o wręczenie zaświadczenia o wyborze na 
radnego P. A. Kołodziejczykowi.  
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała rotę ślubowania a nowo wybrany 
radny P. Kołodziejczyk wypowiedział słowo „ślubuję.”  
Od tej chwili quorum stanowiło 11 radnych.  
Pani Przewodnicząca Rady w imieniu władz Gminy wręczyła podziękowanie i 
ufundowany na tę okoliczność upominek dla P. W. Zwolińskiego za 
uratowanie w m. maju Ŝycia młodemu człowiekowi tonącemu w morzu 
informując równocześnie, iŜ Wójt Gminy wystąpił do Prezydenta RP o nadanie 
za ten czyn odznaczenia.     

 
Ad. 4. Przewodnicząca Rady przedstawiła poinformowała zebranych, iŜ 

postanowiła do przedstawionego w materiałach porządku obrad dołączyć 
w pkcie 11 przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyboru kandydata do 
Powiatowej Społecznej Rady ds. osób niepełnosprawnych. Uzasadnienie do 
wprowadzenia tego punktu do porządku obrad przedstawiła Sekretarz Gminy 
P. E. Łonyszyn informując, iŜ nastąpiło to na wniosek Starosty Powiatowego 
który kierował się ustaleniami ustawowymi. Na powołanie kandydata mamy 
czas 14 dni a poniewaŜ planowana jest miesięczna przerwa w obradach 
spowodowana m.in. remontem sali obrad zdecydowała się zwrócić z prośbą 
do P. Przewodniczącej Rady by  skierować projekt uchwały pod obrady na 
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dzisiejszej sesji. Radni jednogłośnie – głosowało 11 radnych – zaakceptowali 
wprowadzenie tego punktu do porządku obrad.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła następujący porządek obrad 
dzisiejszej sesji.   
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy.  
3. ZłoŜenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 
4. Przedstawienie porządku obrad.  
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Odwołanie Skarbnika Gminy.   
7. Powołanie Skarbnika Gminy.  
8. Uchwalenie Statutu Gminy Rewal. 
9. Określenie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności 

pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 
podatkowa.   

10. Zaopiniowanie projektów Rozporządzeń Wojewody 
Zachodniopomorskiego w sprawie rezerwatu przyrody „Liwia ŁuŜa”.    

11. Zgłoszenie kandydata do Powiatowej Społecznej Rady ds. osób 
niepełnosprawnych.    

12. Wolne wnioski i zapytania.  
13. Zakończenie obrad.   
 
Rozszerzony porządek obrad przyjęto jednogłośnie – głosowało 11 

radnych. 
 

Ad. 5. Interpelacje i zapytania.   
Radny A. Brzeziński – jak wygląda - w stosunku do lat ubiegłych – sprawa 
sprzątania poszczególnych miejscowości gminy.  
Odp. P. J. Kowalewski - Porównywalnie jak w latach ubiegłych. Jak to 
wygląda na co dzień to kaŜdy z nas widzi. Nadal problemem są przepełnione 
kosze na śmiecie. Mieszkańcy naszej gminy wydzierŜawiają kaŜdy odcinek 
terenu nie zwaŜając na to w którym miejscu ustawić kosze. Pomimo wywozu 
śmieci duŜymi samochodami – po konsultacji z Wójtem – włączono do 
wywozu śmieci – w miejsca trudnodostępne dla duŜych pojazdów - mniejszy 
pojazd (śuk). W niektórych przypadkach sytuacja uległa znacznej poprawie. 
UwaŜa, Ŝe to co jest właściwe na ten rok jest zrobione.  
 

Ad. 6. Odwołanie Skarbnika Gminy.  
Komisje Rady nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały.  
PrzedłoŜony projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie – głosowało 11 
radnych.  
Przewodnicząca Rady w imieniu władz gminnych podziękowała P. I. 
Jasińskiemu za 7 letnią pracę na tym stanowisku i wręczając mu upominek 
Ŝyczyła wielu sukcesów w dalszej pracy i Ŝyciu osobistym.    
Odrębne podziękowania – za 7 lat współpracy - złoŜył obecny Wicestarosta a 
zarazem były Wójt Gminy P. K.T. Oświęcimski.  
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P. I. Jasiński podziękował Radzie za dotychczasową współpracę.    
 

Ad. 7. Powołanie Skarbnika Gminy.  
Komisje Rady nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały.  
PrzedłoŜony projekt uchwały przyjęto jednogłośnie – głosowało 11 radnych.  
Nowo powołany Skarbnik Gminy P. Seweryn Bebiło przedstawił się zebranym 
omawiając swoje dotychczasowe dokonania zawodowe oraz zapewnił, iŜ 
będzie się starał jak najlepiej wykonywać swoje obowiązki.  
Przewodnicząca Rady w imieniu władz gminnych złoŜyła mu Ŝyczenia Ŝycząc 
owocnej współpracy z Radą.    
  

Ad. 8. Uchwalenie Statutu Gminy Rewal.  
Komisje Rady nie wniosły uwag do przedłoŜonego przez Komisję Statutową 
projektu.  
Statut Gminy został przyjęty jednogłośnie – głosowało 11 radnych. 
 

Ad. 9. Określenie zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu naleŜności 
pienięŜnych, do których nie stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja 
podatkowa.  
Komisje Rady nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały.  
Uchwałę przyjęto jednogłośnie – głosowało 11 radnych.  
 

Ad. 10. Zaopiniowanie projektów Rozporządzeń Wojewody 
Zachodniopomorskiego w sprawie rezerwatu przyrody Liwia ŁuŜa.  
Komisje Rady nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały  
uchwała została przyjęta 9 głosami za, przy 2 wstrzymujących się – głosowało 
11 radnych.   
 

Ad. 11. Zgłoszenie kandydata do Powiatowej Społecznej Rady ds. osób 
niepełnosprawnych.  
Radni w czasie zarządzonej przez Przewodniczącą Rady przerwy ustalili, iŜ 
kandydatem będzie radny A. Kołodziejczyk – kandydaturę zgłosił radny K. 
Ciszek -  kandydat wyraził zgodę na pracę w tej komisji.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie – głosowało 11 radnych.    
 

Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania.  
Mieszkaniec m. Trzęsacz P. Kliper – zgłosił sprawę odkomarzania oraz 
oznakowania przejścia przez ulicę na wysokości zejścia na plaŜę w Trzęsaczu 
miejsce to jest bardzo niebezpieczne z uwagi na duŜe natęŜenie ruchu. 
Zapytał, czy w tym miejscu nie planuje się zainstalowania sygnalizacji 
świetlnej.   
Radny H. Kowal – zasygnalizował sprawę odłączenia kanalizacji burzowej od 
sanitarnej.  
P. Przewodnicząca poprosiła radnych by pozostali po sesji celem 
przedyskutowania spraw bieŜących w tym wniosku P. Z. Wołejszy – Dyrektora 
ZWiK w sprawie ograniczenia inwestowania.  
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P. Wójt – w dniu dzisiejszym przeprowadzona zostanie III seria akcji 
odkomarzania, prowadzona jest ona na terenach gminnych. MoŜna teŜ przy 
okazji za drobną opłatą przeprowadzić tę akcję na terenach prywatnych 
przez właścicieli tych terenów.   
Jeśli chodzi o spowolnienie ruchu w Trzęsaczu to nastąpi ono z pewnością od 
1 sierpnia z chwilą zainstalowania tam 2 fotoradarów – jeden na wlocie a 
drugi na wylocie. Jeśli chodzi o sygnalizację świetlna to sprawa jest poza 
gestią gminy gdyŜ jest to droga wojewódzka.  Z naszej strony zostanie  
skierowany do Wojewódzkiego Zarządu Dróg wniosek w sprawie przebudowy 
drogi Nr 102 i być moŜe znajdzie się w nim zasugerowany w dniu dzisiejszym 
wniosek o zainstalowanie sygnalizacji świetlnej.  
W sprawie oczyszczalni ścieków to w tym tygodniu dokonano otwarcia ofert 
na wykonanie modernizacji oczyszczalni ścieków koszty tego przedsięwzięcia 
proponowane przez wykonawców znacznie przewyŜszają wyliczenia 
kosztorysowe oraz nasze przewidywania. Jesteśmy przygotowani na 20 mln a 
wykonawcy wyliczają na 37 mln zł a zweryfikowane miesiąc temu kosztorysy 
opiewają na sumę 17 mln zł. Ktoś tu wyczuł koniunkturę, ze zgłosi się mało 
oferentów i dlatego w tej sprawie zaprosił na najbliŜszy poniedziałek na godz. 
9.00 wszystkich tych którzy mogą coś powiedzieć na ten temat. Będzie 
osobiście optował za uniewaŜnienie tego przetargu i rozpoczęciem 
procedury przetargowej po raz III.   
Radny K. Kwiatkowski – przyjęliśmy uchwałę w sprawie rezerwatu Liwia ŁuŜa a 
co z miastem namiotów wokół jeziora.  
P. Wójt – w tej sprawie działania prowadzone są przez nadzór budowlany, 
część rozpatrywanych jest przez  NSA - większość z nich kończy się wynikiem 
pozytywnym dla gminy – a w jednej sprawie - łącznie z zajęciem 
komorniczym gdzie jedna z właścicielek nie chciała uiścić kary na nielegalne 
wybudowanie się. Osoba ta była z wizytą u Wójta i być moŜe będzie się 
chciała spotkać z Radą Ŝywiąc nadzieję, Ŝe nowa Rada zmieni swoje zdanie.           
      
          Ad. 13. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadząca sesję 
Przewodnicząca Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska   o godzinie 
10.58  zamknęła XIII zwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 

............................                                                       ...................................  
protokółował                                                          Przewodnicząca Rady                                                                                            


